
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT

EL DIA 26 DE FEBRER DE 2004

Membres assistents:

Sr.  Gabriel Coll Barceló
Sr. Miquel Bernat Bosch
Sr.  Maria Dolores Matas Cendra
Sr. Jaime Capel Rotger
Sr. Lourdes Noguera Bosch
Sr. Sebastian Coll Jaume
Sr. Antoni Vidal Matas
Sr. Miquel Enseñat Riutort
Sr. Pere Trias Aulí

Membres que han excusat la seva absència:
                                                             Sra. Margarita Camps Gaya

A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes Balears, essent les vint
hores i trenta minuts del dia vint-i-nou de gener de dos mil quatre, es reuneix a la Sala
d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la Corporació sota la
Presidència del Sr. Batle, Jaume Pou Reynes i amb l'assistència dels Senyors Regidors
que es relacionen a l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió ordinària i en ella
tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix
com a Secretària la de la Corporació, Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo.

ACTES ANTERIORS.- El Sr. President pregunta si qualque membre de la
Corporació ha de fer qualque observació a l’acta de la sessió ordinària de dia 29 de gener
de 2004, la qual es deixa damunt la taula per la pròxima sessió.

CORRESPONDÈNCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A l'apartat de
correspondència, es dóna compte del següent.

- Govern Balear, registre d’entrada núm. 271 de dia 02.02.04, participació
exposició Illes Balears “Així som”.

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 312 de dia 05.02.04, campanya
seguretat muntanya.

- Col·legi Oficial Secretaris, registre d’entrada núm. 328 de dia 06.02.04,
conveni col·laboració Escola Administració Pública.

- Conselleria de Benestar Social, registre d’entrada núm. 337 de dia 06.02.04,
Curs Polítiques Municipals Igualitat.

- Institut Nacional d’Estadística, registre d’entrada núm. 147 de dia  20.01.04,
remissió documentació eleccions 2004.

- Conselleria d’Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 156 de dia
22.01.04, liquidació per ingrés directe IBI.



- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 184 de dia 23.01.04, sol·licitud
autorització pas Challenge.

- Col·legi Públic, registre d’entrada núm 191 de dia 26.01.04, convocatòria
Consell Escolar extraordinari.

- Servei d’Ocupació, registre d’entrada núm.198 de dia 26.01.04, encomana
gestió polítiques ocupació i informació.

- Conselleria Obres Públiques, registre d’entrada núm. 199 de dia 26.01.04,
qüestionari per mapa digital.

- Ministeri d’Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 202 de dia 26.01.04,
compensació definitiva reforma IAE.

- Conselleria d’Educació, Cultura i Esports, registre d’entrada núm. 211 de dia
27.01.04, informació actes any Francesc de Borja Moll.

- Ministeri d’Assumptes Socials, registre d’entrada núm. 255 de dia 30.01.04,
prorroga conveni Teleasistencia.

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 395 de dia 13.02.04, autorització
col·locació jardineres carretera.

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 398 de dia 13.02.04, termini
cursa carretons davallada als inferns.

- Bufete Buades, registre d’entrada núm. 411 de dia 16.02.04, sentencia
contenciós conveni torrent  Ca l’Amet.

DECRET DE BATLIA.- La Secretària dóna compte dels decrets de Batlia haguts
des de l'últim Ple, els quals són el següents: des del núm. 28/04 fins al  60/04.

MOCIO PAS.PSM.Barres de Bar.- El Sr.Miquel Enseñat dóna lectura a la
següent proposta:

MOCIÓ

El passat mes de desembre de 2003, el grup municipal PAS-PSM, d’acord amb
el que preveu l’art. 46 de la Ley 7/85, de 2 d’abril, reguladora de las bases de régimen
local, va sol·licitar la celebració d’un Ple extraordinari i urgent per tractar la
problemàtica derivada de l’explotació de la barra del bar que permet instal·lar
l’Ajuntament a la carpa que monta a la Plaça de la Constitució per les festes de Nadal i
Cap d’Any. Tal i com està escrit textualment a l’escrit de sol·licitud de convocatòria, el
grup municipal del PAS-PSM, considerava “del tot necessari debatre i resoldre, si és
necessari, respecte a aquest qüestió”.

En el transcurs del debat, el PAS-PSM va fer dues propostes concretes:

1) que s’elaborés una normativa per regular les concessions de barres (aquesta
coincident amb una mateixa proposta del PSOE)

2) que es tornés enrere l’adjudicació de la barra del bar feta i s’adjudiqués a l’altra
associació

L’aptitud del Batle va provocar que cap d’aquestes dues propostes poguessin ser
ratificades o modificades, segons el que preveu l’art. 94 del ROF, per part del portaveu
del PAS-PSM, i ni tan sols que es poguessin votar.



Per tot això, el grup municipal del PAS-PSM proposa el debat i votació de la següent
proposta en el Ple ordinari del mes de gener:

1) El Ple de l’Ajuntament d’Esporles rebutja la forma d’actuar del Batle en el passat Ple
extraordinari de dia 31 de desembre de 2003 i demana al Batle que s’atengui, en el
moment de moderar les intervencions del Ple, a criteris democràtics i a la normativa
vigent.

2) El Ple de l’Ajuntament d’Esporles demana a l’equip de govern l’elaboració d’una
normativa clara i transparent respecte a les adjudicacions de les barres dels bars a
les festes populars. Aquests normativa, consensuada prèviament amb les entitats que
formen part del Patronat Municipal de Cultura, Esports i Temps Lliure, hauria de ser
aprovada pel Ple de l’Ajuntament, respectant, en qualsevol cas, les competències del
Batle respecte a la matèria.

3) El Ple de l’Ajuntament d’Esporles rebutja l’adjudicació de la barra del bar de la nit de
Cap d’Any feta per la regidora de Cultura.

 El Sr. Miquel Ensenyat digue que el passat plenari, havia demanat de deixar damunt la
taula els punts que feien referencia el Batle ja que no hi era present i per aquest motiu es
reprèn el tema de rebutjar l’actitud del Batle i de la regidora.
  El Sr. Batle digue que la seva postura entenia que en tot moment havia estat correcte,
democràtica i  dialogant . Que havia intentat evitar problemes i que el Ple no era
necessari.

És sotmet a votació els punts 1 i 3 de la proposta i no és aprovada amb el
següent resultat de la votació:

- Quatre (4) vots a favor del PAS.PSM.
- Cinc (5) vots en contra, quatre (4) PP i un de UM.
- Una (1) abstenció PSOE.

CONVENI AJUNTAMENT IC.E. ESPORLES.- El Sr. Jaume Capel dóna lectura a
la següent:

P R O P O S T A

Vista la necessitat que te aquest Ajuntament de modificar el Camp de futbol per
que el col·lectiu que l’utilitza (principalment joventut) pugui desenvolupar les seves
activitats esportives pel present venc a proposar el Ple el següent acord:

- Aprovar el  conveni següent:

CONVENI ENTRE L’AJUNTAMENT D’ESPORLES I EL CLUB ESPORTIU
ESPORLES, PER AL FOMENT DE L’ACTIVITAT ESPORTIVA.

 REUNITS

D’una part, el Sr. Jaume Pou Reynés, Batle de l’Ajuntament d’Esporles, en nom i
representació d’aquest, en virtut de les atribucions que li confereix l’art. 41.12) del RD



2568/86, de 28 de novembre, Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic
de les Entitats Locals,

Per altra part, el Sr. Guillermo Mateu Bernat, amb DNI núm. 42945451, President i, en
nom i representació del CE Esporles, amb CIF G07434467 , domiciliat a la Carretera de
s’Esgleieta, Son Quint, amb facultats suficients per a aquest atorgament,

Ambdues parts, en representació de l’organisme pel qual actuen,

EXPOSEN

I. Que el CE Esporles realitza una tasca esportiva i de promoció del futbol base, la
qual repercuteix tota la població, principalment la joventut.

II. Que aquesta activitat esportiva que desenvolupa el CE Esporles té una gran
repercussió social, actuant com a entitat dinamitzadora, a nivell esportiu, dels
ciutadans d’Esporles.

III. Que l’activitat que du a terme el CE Esporles es troba especialment en el foment
del futbol, la qual cosa suposa desenvolupar una tasca formativa tant a nivell
esportiu com a nivell humà.

IV. Que es tracta de l’únic club de futbol que existeix en aquest poble i que per això
reuneix totes les característiques dels esportistes que ho practiquen.

V. Que l’ús intensiu que es realitza del camp de futbol (no existeix camp
d’escalfament) fa impossible el manteniment d’un camp de terra i la instal·lació de
gespa natural. Per aquest motiu, l’Ajuntament cedeix al CE Esporles el projecte
de l’arquitecte Juan Forner i Lorca.

VI. Que la realització d’aquestes obres d’inversió tenen un cost màxim de 431.552,02
euros

VII. Que les instal·lacions on es desenvolupen totes les activitats esportives del CE
Esporles són municipals, sense que existeixi possibilitat de crear unes
instal·lacions pròpies del club. Per això i tot l’exposat anteriorment, l’Ajuntament
no pot ser alié en la prestació d’ajuda econòmica a aquesta entitat esportiva.

Per això,

CONVENEN

Primer.- Que l’Ajuntament d’Esporles autoritza el CE Esporles a la instal·lació de gespa
artificial en el Camp Municipal d’Esports. Que una vegada instal·lada la gespa artificial i
realitzades les inversions, aquestes quedaran integrades en el Camp Municipal d’Esports
i passaran a ser titularitat municipal. A aquests efectes, l’Ajuntament quedarà subrogat en
tots els drets sobre la mateixa, i a partir d’aquest moment es farà càrrec del seu
manteniment.

Segon.- L’Ajuntament d’Esporles es compromet a aportar al CE Esporles el valor del cost
de les obres, aportant 180.852 € a la finalització de les obres i la resta autoritza el CE
Esporles a la contractació d’un préstec per l’import de 250.700,02 € , i es compromet a
aportar amb la regularitat que es fixi en el contracte bancari, una quantitat igual a l’import
de les quotes del préstec (capital més interessos i comissions bancàries). Les
característiques i les condicions màximes del crèdit seran les que s’indiquen a l’annex del
present conveni.



Aquest aportació municipal variarà a la pujada o a la baixada, d’acord amb les variacions
del tipus d’interès pactat en el contracte.

Tercer.- L’Ajuntament d’Esporles es compromet a consignar anualment, dins el seu
pressupost, crèdit suficient  per fer front al pagament de l’import de la quota anual que
resulti finalment a pagar per l’amortització d’aquest crèdit.

Quart.- Totes les aportacions municipals tenen caràcter de subvenció de capital i, per
tant, es destinaran exclusivament al finançament de les obres.

A tals efectes, s’obliga al CE Esporles a obrir un compte en el qual, exclusivament, es
reflexaran els moviments d’aquesta operació de crèdit i pagaments de les obres, al qual
l’Ajuntament transferirà amb la periodicitat que s’estableix en el contracte de préstec, les
quotes a les quals s’ha fet referència.

Cinquè.- El CE Esporles es compromet a transferir a l’Ajuntament l’import que en
concepte d’IVA retornat pugui percebre d’Hisenda Estatal com a conseqüència de
l’execució d’aquestes inversions.

Aquesta quantitat es destinarà a amortitzar capital del préstec contractat o altres
actuacions en el Camp Municipal.

Sisè.- El CE Esporles es compromet a presentar qualsevol documentació o justificació
que sigui sol·licitada per l’Ajuntament, en relació al crèdit subscrit pel finançament de
l’obra.

Setè.- L’Ajuntament d’Esporles farà el seguiment i control de la contractació i execució de
les obres, sense que això suposi l’assumpció de cap tipus de responsabilitat derivada de
l’execució d’aquestes. El CE Esporles haurà d’exigir de l’empresa subministradora una
garantia d’un mínim de 10 anys de la instal·lació de la gespa artificial.

Vuitè.- L’Ajuntament d’Esporles haurà d’autoritzar, previ dictamen del Serveis Tècnics
Municipals, els projectes, pressuposts i modificacions dels mateixos, així com les
certificacions i liquidacions de les obres a realitzar.  Qualsevol modificació a la baixa del
preu estipulat al punt setè anterior, una vegada practicada la liquidació definitiva, s’haurà
de transferir a l’Ajuntament d’Esporles, la qual es destinarà a amortitzar capital del
préstec contractat o altres actuacions en el Camp Municipal.

Novè.- El CE Esporles es compromet a que les instal·lacions subvencionades compleixin
la finalitat prevista i es destinin al desenvolupament de les activitats físico esportives de la
població d’Esporles.

Desè.- L’Ajuntament d’Esporles podrà utilitzar les instal·lacions tant per a actes puntuals
com per a programes de promoció esportiva de més llarga duració.
Onzè.- Aquest Conveni queda supeditat i condicionat a l’aprovació d’aquest en el Ple de
l’Ajuntament.

El Batle El President del CE Esportiu



El grup PAS PSM presenta la següent :

ESMENA QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL PAS-PSM, D’ACORD AMB LO
PREVIST A L’ARTICLE 97,5 DEL R.O.F., AL DICTAMEN DE LA COMISSIÓ
INFORMATIVA “ CONVENI ENTRE L’AJUNTAMENT D’ESPORLES I EL CLUB
ESPORTIU ESPORLES”.

Que es faci una inversió al Camp Municipal d’Esports és necessari i urgent.
Estam d’acord en la instal·lació de la gespa artificial, que és l’objectiu del conveni, però
proposem una sèrie de modificacions que són les següents:

1.- Afegir al final del punt 9è.

Novè…… de la població d’Esporles especialment infància i joventut.

2.- Afegir al final del punt quart:

El CE Esporles, posarà anualment a disposició de l’Ajuntament tots els
documents a que fa referència l’article 14 de la Llei Orgànica 1/2002 de 22 de març
reguladora del dret d’associació.

3.- Nova redacció del punt 5è.

Cinquè.- El CE Esporles es compromet a transferir a l’Ajuntament d’Esporles,
l’import que en concepte d’IVA hagi soportat com a conseqüència de l’execució
d’aquestes inversions i que tingui dret a deduir-se.

4.- Modificar el projecte de instal·lació de la gespa artificial per afegir una sèrie de
reformes prèvies que consisteixen bàsicament en ampliar els espais que formen l’actual
Camp Municipal d’Esports, tal i com s’explica en el plànol adjunt.

5.- I que el préstec hipotecari que s’ha de subscriure entre el CE Esporles i una
entitat bancària, es faci per l’import total de la inversió i no pel 80%.

I croquis adjunt.

 El Sr. Antoni Vidal digue que el seu grup votaria en contra de la proposta, ja que
entenien que l’alternativa plantejada pel seu grup era més coherent, per què presentava
un projecte global que incloïa l’ordenació de tota la zona esportiva i una expropiació de
terrenys confrontants, suficients per donar una resposta de futur  a tota la zona i
solucionar el  problema actual. De la manera que es presenta la proposta limita el
creixement futur i impedeix una reorganització  futura de la zona, que entenia que havien
de ser més valents i solucionar els problemes actuals i deixar obert l’implanta altres
serveis en el futur, que la despesa no era molt més ja que només augmentava amb el
cost de l’expropiació.
 El Sr. Jaume Capel digue que no estava d’acord amb l’exposició presentada pel Sr.
Vidal, que no era una decisió precipitada, si no una realitat viable a Esporles, que el cost
del que proposava el Grup PAS-PSM era molt més elevat i que tardaria més en realitzar-
se i per altre banda els camps de gespa tenien una duració limitada d’uns 15 a 16 anys.
Que el seu projecte podia ser bo per un futur. Però en l’actualitat ho veia complexa
resoldre tots els problemes en un espai tan curt de temps, ja que s’havia de fer una
expropiació i un canvi de NNSS, que recentment s’havien aprovat i tot això en un espai
curt de temps.



El Sr. Gabriel Coll digue que el seu grup UM digue que tenia la mateixa postura que el
regidor d’esport ja que un canvi de les NNSS recentment aprovades no era senzill i donat
que el camp tenia una duració determinada era millor fer un projecte de futur en calma i
en aquest moment resoldre el problema, ja que per exemple no li agradaria haver de fer
una expropiació si no conveni i que no era qüestió d’esperar 50 anys més si no un termini
més curt.

El Sr. Miguel Bernat  per resumir digue que ja s’havia exposat que suposaria una
expropiació ràpida que sempre era un tema delicat, que el projecte alternatiu era més
costos i suposava un canvi de NNSS en fi  que el tema de tornar a ordena tot l’espai,
crear nous serveis etc. no era una decisió ràpida ni que es pogués fer a curt termini, pel
contrari el projecte plantejat donava una solució el problema i més endavant es podia
plantejar de fer un projecte de futur.

 El Sr. Sebastià Coll digué  que per fer una bona gestió s’hauria d’estudiar millor el tema.

 El Sr. Antoni Vidal digue que la decisió que es prenia era precipitada i l’espai on s’havia
de desenvolupar el projecte molt just, que si avui ja pareixia just no tenia cap mena de
futur, que era més lògic intentar el conveni i tornar ha ordenar tota la zona. Que entenia
que els costos no eren tants alts que havia que ser més valents i no hipotecar el futur.

És sotmet a votació amb l’esmena del PAS.PSM i no és aprovat amb el resultat
de la votació:

- Quatre (4) vots a favor del PAS.PSM.
- Cinc (5) vots en contra, quatre (4) PP i un (1) UM.
- Una (1) abstenció PSOE.

Seguidament el Sr.Batle proposa acceptar de l’esmena presentada pel grup
PAS.PSM en els punts:

1.- Afegir al final del punt 9è.

Novè…… de la població d’Esporles especialment infància i joventut.

2.- Afegir al final del punt quart:

El CE Esporles, posarà anualment a disposició de l’Ajuntament tots els
documents a que fa referència l’article 14 de la Llei Orgànica 1/2002 de 22 de març
reguladora del dret d’associació.

3.- Nova redacció del punt 5è.

Cinquè.- El CE Esporles es compromet a transferir a l’Ajuntament d’Esporles,
l’import que en concepte d’IVA hagi soportat com a conseqüència de l’execució
d’aquestes inversions i que tingui dret a deduir-se.

   Seguidament es sotmet a votació aquesta proposta amb l’acceptació d’aquests
tres punts de l’esmena del PAS.PSM  amb el següent resultat:

- Cinc (5) vots a favor, quatre (4) PP i un (1) UM.
- Cinc (5) vots en contra, quatre (4) PAS.PSM i un (1) PSOE.



Seguidament és torna votar la proposta i el resultat de la votació és:

- Cinc (5) vots a favor, quatre (4) PP i un (1) UM.
- Cinc (5) vots en contra, quatre (4) PAS.PSM i un (1) PSOE.

Queda aprovada la proposta amb el vot de qualitat del Batle.

HABILITACIÓ DE CRÈDIT.- El Sr.Gabriel Coll dóna lectura a la següent
proposta:

SUPLEMENT DE CRÈDIT 1/2004.

Per tal de realitzar despeses que no poden demorar-se fins el proper exercici, i
d’acord amb l’article 158 i següents de la Llei 39/88, de 28 de desembres es proposa:

- Aprovar el següent suplement de crèdit:

PARTIDA
45-623 inversió nova instal.lacions 180.852 euros.

Total …………….. 180.852 euros.

RECURSOS DE FINANÇAMENT:

Baixa crèdit partida 43-62210
Poliesportiu Son Quint ………. 180.852 euros

El Sr. Vidal digué que votarien a favor de l’habilitació per què estava d’acord amb el
projecte de posar  gespa el camp de futbol, però no en la manera de fer-ho.

És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat.

BAIXES I DEVOLUCIONS REBUTS.- El Sr. Gabriel Coll dóna lectura a la
següent proposta:

PROPOSTA BAIXA DE REBUTS

Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es

detallen a continuació, es proposa la baixa dels esmentats

rebuts.



Rebut     Contribuent       Padró   Import  Motiu baixa

0303000037 Matas Frau A.  Liq Ocup Terreny   12.48    Denegació permís

És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat.

PROPOSTA DEVOLUCIÓ IMPORT REBUTS

Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es

detallen a continuació, es proposa la devolució del imports

assenyalats.

Referència   Contribuent      Padró/impost     Import  Motiu devolució

----------  ---------------  ---------------  ------  ------------------

-------

Exp 2798/99 Inversiones Urbanas Impost Const.  3738,38 Denegació Llic.

1155/02     Antonio Garcia Ferrà I.V.T.M.    28.11 Baixa desballestament

2237/03     Oliver Cañellas Pedro “    “        34.89     “      “

És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat.

MOCIO PAS.PSM.Revisió NN.SS.- El Sr. Pere Trias Aulí dóna lectura a la
següent proposta:

Les actuals Normes  Subsidiàries preveuen la perllongació del carrer Vilanova, ampliant
el nucli antic. Aquesta modificació de les NNSS va ser aprovada el juliol del 2001, tot
subsanant les deficiències de la CIU de 16 de març de 2001 entre les quals cap d’elles
feia referència a aquest àmbit. El carrer Vilanova es un dels carrers amb més caràcter
d’Esporles s’hi troben, precisament just devora, d’aquesta ampliació prevista, diverses
cases que tenen algunes parts de la construcció (teules, façana…) catalogats.

Consideram que es convenient realitzar una revisió en aquest punt concret de les NNSS,
per això, el grup municipal PAS.PSM proposa al Ple de l’Ajuntament la següent moció,

1) La suspensió de l’atorgament de llicències d’edificació i us del sol, de
parcelació, així com dels seus efectes, de les que haguessin estat atorgades i
que no haguessin començat encara la seva execució a l’àmbit del final del
carrer Vilanova (àmbit que va ser modificat al ple del mes de juliol del 2001) i
que es correspon, d’acord amb el plànol adjunt, a la perllongació del carrer
Vilanova.

2) Que els serveis tècnics i jurídics de l’Ajuntament elaborin, en el termini màxim
de tres mesos, una proposta de modificació de les NNSS al final del carrer



Vilanova, que contempli necessàriament, no incrementar el nombre
d’habitatges que existien en aquest àmbit abans de l’aprovació inicial de les
NNSS.

3) Que es tramiti el corresponent procediment de modificació de les NNSS.

  El Sr. Pere Trias digue que s’havia portat el Ple anterior per urgència, i cosa que mai
s’havia donat que ell recordi , aquesta es va negar, que avui la urgència  ja havia perdut
el seu sentit  però la mantenien. Que el punt que es proposava canviar quan és van
aprovar les NNSS actuals NNSS fou objecte d’una aprovació irregular, per manca
d’informació pública. El tema era que s’eliminava el fons del carrer nota característica de
la zona  i mereixia un nou estudi per tant demanaven de  suspendre les llicencies que no
s’havien començat, per poder sotmetre aquest punt de les NNSS a un nou estudi i donar-
li un altre solució.
   El Sr. Sebastià Coll digue que no hi estava d’acord amb les modificacions puntuals de
NNSS, si no que si n’era el cas fer una modificació més global, per aquest motiu el seu
grup s’abstindria.
  El Sr. Miguel Bernat digue que essent el partit que havia proposat les NNSS no tindria
cap sentit en tan poca diferencia de temps canviar, ja que hi estaven d’acord.
  El Sr. Gabriel Coll digue que com ell havia participar amb la proposta d’aprovació de les
NNSS, que sí ho havien proposat així era per què entenien que era el millor.

És sotmet a votació la proposta i no es aprovada amb el següent resultat de la
mateixa:

- Quatre (4) vots a favor del PAS.PSM.
- Cinc (5) vots en contra, quatre (4) PP i un (1) UM.
- Una (1) abstenció PSOE.

PRORROGA CONVENI TELEASISTÈNCIA IMSERSO, FEMP I AJUNTAMENT.-
La Sra. Dolores Matas Cendra dóna lectura a la següent proposta:

PROPOSTA

Vist l’escrit dirigit aquest Ajuntament registre d’entrada 255 de dia 30 de gener de
2004 del Ministeri de Treball i Assumptes Socials en relació a la prorroga del conveni de
Teleasistencia subscrit entre l’IMSERSO, la FEMP i l’Ajuntament, pel present venc a
proposar el Ple:

- Aprovar prorrogar el conveni de Teleasistencia signat entre IMSERSO, la
FEMP i l’Ajuntament d’Esporles.

- Autoritzar el Sr. Batle per signar els documents necessaris.

És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat.

CONVENI SOIB.- El Sr. Miquel Bernat Bosch dóna lectura a la següent proposta:

PROPOSTA

Vist l’escrit dirigit aquest Ajuntament registre d’entrada 198 de dia 26 de gener de
2004 del Servei d’Ocupació SOIB trametent el conveni de col·laboració entre el servei



d’ocupació de les Illes Balears i l’Ajuntament d’Esporles d’encomanda de gestió per el
desenvolupament conjunt de polítiques d’ocupació i informació durant l’any 2004, pel
present venc a proposar el ple el següent acord:

- Aprovar signar el conveni adjunt.
- Autoritzar el Sr.Batle  per signar els documents necessaris.

És sotmet a votació és aprovat per unanimitat.

CONVENI ENTITAT TURISME ILLES BALEARS.- El Sr. Miquel Bernat dóna
lectura a la següent proposta:

PROPOSTA

Vist el conveni de col·laboració tremés  per la Entitat Turisme de les Illes Balears
pel present venc a proposar el Ple el següent acord:

- Aprovar signar el conveni adjunt.
- Autoritzar el Sr.Batle per signar els documents necessaris.

És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat.

MOCIO PAS.PSM. Son Dureta.- La Sra. Lourdes Noguera Bosch dóna lectura a
la següent proposta:

MOCIO

Que presenta al ple de l’Ajuntament d'Esporles el grup municipal del PAS-PSM.

Es necessari recordar que l’Insalud a l’any 1996 va presentar un projecte de
REFORMA per a Son Dureta, que posteriorment, poc abans de la transferència de la
competència sanitària a la comunitat Autònoma va ser substituït per una altre  projecte de
REFORMA en profunditat, preparant fins i tot el concurs per a dur a terme les obres. Una
de les primeres tasques de la nova administració sanitària transferida fou adjudicar aquell
concurs al projecte guanyador. Cal recordar que l’actual Consellera de Salut i Consum
criticà que el pressupost per a les obres de REFORMA no figurassin en els pressuposts
de la Comunitat Autònoma per al 2003.

Les crítiques al projecte del nou hospital de Son Dureta a la mateixa ubicació es
varen centrar  principalment en la  problemàtica i molèsties que duria pels treballadors i
pels ususaris conviure durant 5 anys amb obres. Així i tot, la reforma tenia l’avantatge
d’ésser un projecte amb cara i ulls: la modificació del Pla general de Palma ja estava
aprovada i només faltava la llicència d’obres per començar-les.

Actualment, amb la decisió del Govern de construir l’hospital a una altre solar, no
tenim data de començament de les obres, ni solar, ni projecte, i, sobre tot, no tenim
doblers. Als pressuposts de la Comunitat que ha elaborat el Partit Popular pel 2004 no
consta cap partida per la construcció de l’Hospital. En definitiva hem passat d’un projecte
factible que seria realitat en un termini de 5 anys, segons les previsions, a no tenir res.



Això al marge del temps perdut amb la decisió inicial de reformar i els doblers tudats  per
pagar el projecte que se’n dugué l’adjudicació (2 milions set-cents mil euros).

El més important en aquest moment és que el nou hospital sigui una realitat quan
abans millor i no repetir la història de l’hospital de Son Llàtzer. Des de que es va decidir la
construcció del segon hospital de Palma, fins que aquest es va poder inaugurar varen
passar més de 10 anys. Vist el precedent això voldria dir que el nou Son Dureta no seria
una realitat fins d’aquí molts d’anys i hem de recordar que els estudis per a la construcció
d’un nou hospital de referència començaren l’any 1994, aviat farà 10 anys.

En aquests moments- si segueixen els plantejaments del Partit Popular, és urgent
decidir la ubicació alternativa, realitzar les modificacions del pla general necessàries i
concretar el finançament del projecte, perquè ja podem dir que passa d’hora.

L’Ajuntament de Palma ha posar ja a disposició del Govern varis solars per a
l’hospital propers a l’actual via de cintura i a l’anunciat segons cinturó, els quals
signifiquen l’ocupació de sòl rústic valuós, la saturació de les vies de comunicació i
l’allunyament de la ciutat però en tot cas, la rapidesa en la solució ha d’anar per damunt
d’altres qüestions. De tots aquests solars, com sabem s’ha anunciat finalment que serà la
finca de Son Espases a la carretera de Valldemossa la ubicació definitiva. Ara encara
queda adquirir aquesta  parcel·la, modificar el planejament municipal i adaptar el projecte
al nou espai. Essent a més una ubicació que té tota una sèrie de problemes d’accés per
la saturació de les vies que l’envolten, i d’aparcament.

Pensam que existeixen raons com per encetar el debat, però s’ha de tancar aviat
impedint que es pogués pensar que la intenció dels responsables polítics actuals és la
retardar els nou hospital el màxim possible per defensar no sabem ben bé quins
interessos diferents dels generals.

Queda encara molt per fer, i els ciutadans de Mallorca i els treballadors i usuaris
de Son Dureta no poden esperar anys i anys la solució.

Per tot això, el grup municipal del PAS.PSM a l’Ajuntament d'Esporles proposa al
Ple que adopti els següents:

ACORDS

1.- Aquesta corporació insta al Govern de les Illes Balears a dur a terme amb la màxima
celeritat els tràmits per a dur a terme el nou projecte d’hospital a Palma. El termini de
començament de les obres ha de ser, ineludiblement, dintre de l’any 2004 i el termini per
a la construcció no pot ser superior als cinc anys tal i com estava previst per a finalitzar la
construcció a l’actual solar.

2.- En cas contrari aquest Ajuntament insta al Govern de les Illes Balears a decantar-se
pel projecte ja existent de construcció del nou Son Dureta segons el projecte ja redactat
per l’IB-Salut, dins el solar de l’actual hospital.

3.- Aquesta corporació demana al Govern que, com a senyal de la mínima formalitat
exigible, aquesta inversió, tan necessària per als ciutadans de les nostres Illes, estigui
oportunament reflectida dins dels pressupostos de 2004.

El Sr. Sebastià Coll digue què votaria a favor per què bàsicament hi estava d’acord.
  La Sra. Dolors Matas digue que el seu grup votaria encontre ja que segons la
Consellera de sanitat les obres havien de començar abans del final de 2004, que la
partida ja estava contemplada els pressuposts i que estava a favor del nou hospital.
  El Sr. Gabriel Coll digué que la cap del seu  grup, ja havia manifestat públicament que el
fessin on volguessin però que el fessin ja d’una vegada.



  El Sr. Miguel Bernat digué que estava clar que la Consellera s’havia compromès a
començar dins el 2004 per tant aquesta moció ja no tenia sentit.
  El Sr. Tries digué que per canviar uns terrenys rústics el camp De futbol tot eren
complicacions i pel que es veu per canviar-los per fer l’hospital no hi cap inconvenient i és
ben cert que l’expedient és el mateix.

És sotmet a votació la proposta el següent resultat:

- Cinc (5) vots a favor, quatre (4) PAS.PSM i un (1) PSOE.
- Cinc (5) vots en contra, quatre (4) PP i un (1) UM.

És sotmet per segona vegada a votació amb el següent resultat:

- Cinc (5) vots a favor, quatre (4) PAS.PSM i un (1) PSOE.
- Cinc (5) vots en contra, quatre (4) PP i un (1) UM.

La proposta no és aprovada amb el vot de qualitat del Sr.Batle.

MOCIO PAS.PSM. Pla Territorial.- El Sr. Pere Trias Aulí dóna lectura a la
següent proposta:

El Pla Territorial Insular de Mallorca, actualment sotmès a informe de l’Ajuntament
d'Esporles, entre d’altres estableix les següents determinacions:

La norma 6ª.- creixement turístic, residencial o mixt en quantificar el nou sòl urbà,
urbanitzable o apte per a la urbanització d’ús residencial turístic o mixt “a classificar pels
distints municipis al  seu  planejament”, estableix la xifra de 8,93 hectàrees per al municipi
d’Esporles. Descomptant les hectàrees de creixement previstes a les actual Normes
Subsidiàries unes 4,96 hectàrees (6,51 –1,55 de la zona de l’Institut) queden unes 3,97
hectàrees.
Segons la norma 7ª-5 la densitat del nou creixement podrà assolir els 100
habitants/hectàrea.
D’això en resulta una xifra de 397 noves places a ubicar dins sòl que encara no està ni
urbanitzat ni ta sòls classificat.
Les actuals normes subsidiàries d’Esporles usen la ratio de 2,39 habitants per vivenda
que, aplicat a les 397 noves places resultarien 166 vivendes més de les previstes a les
actuals Normes Subsidiàries.
Totes les altres determinacions del PTI per a l’illa de Mallorca van en la mateixa línia
proposant un model de creixement quantitatiu  que portarà l’illa cap a la insostenibilitat a
mitjà  i llarg termini.
El Ple del passat dia 17 de febrer de 2004 va aprovar proposar al Consell de Mallorca la
modificació de la àrea formada per alzines que envolta les cases de Son Quint. El Decret
86/1992 d’Alzinar ja preveu precisament, tal com fa el Pla Territorial, aquest àrea
d’alzinars. Entenem que no hi ha motius per la modificació proposada per l’Ajuntament,
que tal vegada no va considerar lo previst al Decret d’Alzinars.

PER TOT AIXÒ:
El grup municipal PAS-PSM proposa el següent acord:

1) L’Ajuntament informa negativament el PTI de Mallorca i, especialment, la
determinació de la seva norma 6, que estableix una possibilitat de creixement del
municipi en 8,93 hectàrees més, demanant que tal possibilitat sigui reduïda a lo
previst a les actuals Normes Subsidiàries.

2) Que la zona d’alzinars que envolta les cases de Son Quint es mantingui tal com està
previst al PTI de Mallorca.



 El Sr. Trias digué que el seu grup no pogué entendre per què no es va aprovar la
urgència d’aquesta moció, en el plenari passat o en el seu cas s’hagués  suspengués el
ple, per poder estudiar millor el tema,   si no acabava fins demà el termini. Que no han
volgut impugnar el Ple, encara que no era correcte la convocatoria, donat que la
documentació no estava preparada el dia  que es va convocar.
 Explicar que per aquests motius el seu grup no volgué assistir el Ple.
 Pel que feia a la Moció presentada s’havien de considerar alguns aspectes, un era el
creixement  que era superior el previst a les NNSS d’Esporles i a més ampliava el nucli
urbà  i era per això que el seu informe era negatiu, no com el que es va fer el passat Ple ,
que no tenia en compte el decret d’alzinars.
 El Sr. Miguel Bernat digué que votarien en contra de la primera ja que el Pla territorial
s’aprovava per deu anys i depenia de l’Ajuntament el creixé o no, per la qual cosa entenia
que no era correcte hipotecar el futur. En quan el segon li pareixia correcte lleva l’ANEI de
les cases.
  El Sr. Trias demà de fer la votació del punts per separat.
  El Sr. Sebastià Coll digué que s’abstindria, ja que estava d’acord amb les al.legacions
que havia presentat l’Ajuntament.
  El Sr. Batle digue  que no volia hipotecar el futur, que per majoria absoluta aquest ple
havia aprovat de fer un altre promoció d’habitatges oficials i no tindria a on cercar sol.
Respecta a les cases el decret d’alzinars deixava ben clara la seva protecció de les
mateixes i era per aquest motius que no acceptava una votació separada per què entenia
que havia de votar en contra.
  El Sr. Pere Trias digué que si era per cercar sol no hi veia el problema ja que hi havia
solucions. Pel que feia el segon punt no entenia per què no volia la votació per separat,
que sí la Conselleria Tambè deia que sí no hi veia el problema.

És sotmet a votació la proposta i no és aprovada amb el següent resultat:

- Quatre (4) vots a favor del PAS.PSM.
- Cinc (5) vots en contra, quatre (4) PP i un (1) UM.
- Una (1) abstenció PSOE.

MOCIO PAS.PSM. El català a les Escoles d’Idiomes.- La Sra. Lourdes Noguera
dóna lectura a la següent proposta:

Que presenta al ple de l’Ajuntament d'Esporles el grup municipal del PAS-PSM.
La Comissió  d’Ordenació Acadèmica del Ministeri d’Educació del Govern Central

ha acordat dividir en dos ensenyaments i titulacions diferents, sota el nom de català i
valencià, l’actual ensenyament de la llengua catalana a les Escoles Oficials d’Idiomes.

Per altra banda, és un fet que el criteri d’unitat de la llengua catalana és acceptat
universalment en els àmbits acadèmics i científics així com que l’ensenyament de la
mateixa ha de presentar uns continguts que abracin totes les variants territorials
d’aquesta.

Per tot això, el grup municipal del PAS.PSM a l’Ajuntament d'Esporles proposa al
Ple que adopti els següents

ACORDS

Primer.- El Ple d’aquest Ajuntament reafirma que la unitat de la llengua catalana no ha de
ser discutida i que aquesta abraça totes les variants parlades a les diverses terres de
parla catalana.



Segon.- El Ple d’aquest Ajuntament rebutja l’esmentat acord de la Comissió d’Ordenació
Acadèmica del Ministeri d’Educació del Govern de l’Estat, i entén que constitueix una
intervenció injustificada des d’instàncies polítiques sobre una qüestió òbvia des del punt
de vista acadèmic i científic.

Tercer.- El Ple d’aquest Ajuntament insta al Govern de les Illes Balears a adreçar-se al
Ministerio de Educació Ciencia y Deportes demanant que retiri l’esmentat acord.

 El Sr. Sebastià Coll votaria a favor, ja que el tema el creia superat  feia anys, però donat
que havia tornat a sortir, entenia que era bo de recolzar-ho.
 El Sr. Miguel Bernat digué que votarien en contra, per què encara que creia en la llengua
catalana, no creu que sigui el lloc oportú per resoldre el problema, és la Comunitat
Autònoma Valenciana, que hi ha de dir la seva.

És sotmet a primera votació la proposta i el resultat de la mateixa és:

- Cinc (5) vots a favor, quatre (4) PAS.PSM i un (1) PSOE.
- Cinc (5) vots en contra, quatre (4) PP i un (1) UM.

És sotmet per segona vegada a votació la proposta i el resulta és:
- Cinc (5) vots a favor, quatre (4) PAS.PSM i un (1) PSOE.
- Cinc (5) vots en contra, quatre (4) PP i un (1) UM.

La proposta no queda aprovada amb el vot de qualitat del Sr.Batle.

MANIFEST FONS MALLORQUÍ SOLIDARITAT I COOPERACIÓ.- La Sra.
Dolores Matas dóna lectura a la següent proposta:

LA MEDITERRÀNIA: CRUÏLLA DE POBLES
MUNICIPIS PER LA PAU I LA SOLIDARITAT

La Mediterrània és la regió geogràfica que abraça pobles situats en tres continents:
Àfrica, Àsia i Europa. Les seves ribes han vist al llarg de la història néixer cultures de les
quals encara avui ens nodrim i on multitud de persones vingudes a través de moviments
migratoris, s’han anat establint, tot incorporant-se a aquestes societats que han forjat la
nostra pròpia identitat com a poble.

Aquesta heterogeneïtat de procedències, de cultures, de llengües, de models socials i de
tradicions, de religions… ha estat –des de sempre- motiu d’intercanvis dinàmics, de
migracions i conquestes que no sempre han estat fàcils, i els conflictes han esclatat
sovint al llarg de la història.

Actualment a la Mediterrània es donen diversos conflictes, les causes dels quals són
múltiples i variades i, al mateix temps, la Mediterrània es presenta profundament dividida
en dues ribes: una al nord, rica i desenvolupada,  i l’altra al sud, empobrida i amb fortes
mancances. En aquest mar, idò, es posa de manifest la gran esquerda Nord/Sud que,
entre altres, genera fluxos migratoris massius.

Els municipis que formen part del Fons Mallorquí de Solidaritat i Cooperació som
conscients d’aquestes arrels seculars i profundes que ens agermanen als municipis
riberencs de l’orient, del sud i de l’occident mediterrani i, per tant, amb aquesta declaració
volem fer professió clara i explícita de la nostra vocació mediterrània, a través d’aquesta
campanya que es durà a terme conjuntament a les Illes Balears i a Catalunya.



Conscients que aquesta regió ara per ara es configura com un dels escenaris
internacional amb més tensió i conflicte, entenem que caldrà realitzar un important esforç
per construir un clima d’estabilitat, pau, prosperitat i justícia, on sigui possible la
convivència entre pobles i cultures, i on prevalgui el diàleg davant les dificultats i
conflictes perquè pensem que un altre Mediterrani és  possible!.

En conseqüència l’AJUNTAMENT D’ESPORLES, conscient que el nostre futur està lligar
a la regió mediterrània i que és possible i desitjable treballar amb el  propòsit de contribuir
a concebre la Mediterrània com una cruïlla de pobles, acorda: fer nostra la campanya
promoguda pel FONS MALLORQUI DE SOLIDARITAT I COOPERACIÓ i declarar
Esporles com a poble Mediterrani.

És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat.

MOCIO PAS.PSM.Manifestació 14 de febrer.- El Sr.Antoni Vidal demana tractar
l’assumpte per urgència.
 El Sr. Batle digue que votarien la urgència encara que entenia que s’hagues pogut fer la
via ordinària.
  És sotmet a votació la urgència i és aprovada per unanimitat.

Seguidament el Sr.Antoni Vidal dóna lectura a la següent proposta.

El grup municipal del PAS-PSM, presenta a la consideració del Ple la següent

MOCIO

El passat dia 14 de febrer, cinquanta mil persones es varen manifestar pel centre
de Palma, convocades per grups ecologistes i diverses  plataformes ciutadanes de
defensa del territori. Aquesta ha estat una de les més grans mobilitzacions ciutadanes
que han tengut lloc a Mallorca, i expressa un importantíssim rebuig de la població a les
polítiques del Consell de Mallorca i del Govern de les Illes Balears en matèria urbanística
i de carreteres. Una mobilització d’aquesta magnitud mereix una resposta  per part de les
institucions interpel·lades.

El Pla de Carreteres, recentment modificat, i el Pla Territorial de Mallorca,
actualment en període d’exposició pública, han de ser reconsiderats. Cal suspendre la
darrera modificació del Pla de Carreteres, que proposa set noves autopistes i autovies,
per donar impuls a d’alternatives de transport més econòmiques i respectuoses amb
l’entorn.

També cal revisar la redacció del Pla Territorial de Mallorca, actualment en
tramitació, per introduir-hi criteris de més contenció urbanística i protecció mediambiental.

El Govern de les Illes Balears també té una especial responsabilitat amb altres
projectes urbanístics com són, per exemple, la construcció de noves dessaladores,
l’ampliació de l’aeroport de Palma o la reducció de superfície dels Parcs Naturals.

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament d’Esporles adopta els següents:

ACORDS

Primer.- Instar al Consell de Mallorca a revisar el Pla Director Sectorial de Carreteres de
Mallorca, amb l’objectiu de donar prioritat a la millora dels traçats actuals, en el context
d’una concepció sostenible de la mobilitat. Com també a revisar la  proposta del Pla



Territorial de Mallorca en el tràmit  d’informació pública per adaptar-lo a criteris de
contenció urbanística, de protecció mediambiental i de polítiques de transport sostenibles.

Segon.- Instar al Govern de les Illes Balears a l’aturada de la construcció de macro
infraestructures insostenibles, a impedir la macroampliació de l’aeroport i a mantenir, i
ampliar, els parcs naturals de les Illes Balears, en comptes de reduir-los.

El Sr. Sebastià Coll digue que votarien a favor encara que ho creia poc efectiu.
 El Sr. Gabriel Coll digué que no votaria en contra del CIM, que li pareixia correcte la
solució adoptada, respecte de les carreteres, entre el CIM i el Govern i entenia que
s’havia de respectar, del contrari es podrien trobar que el govern reclames les
competències, a més la política actual millora els traçats actuals i pretén una sostenibilitat
en els transports, no és el model exacte que hauria volgut el seu partit, però sí que s’han
fet modificacions substancials.
  El Sr. Miguel Bernat digué que votarien en contra per què creia que eren necessàries
les infrastructures previstes.
   El Sr. Antoni Vidal digué que no podia comprendre aquesta actitud després de la
massíva manifestació en contra del pla esmentat, que era molt trist que no és fes cas el
ciutadans.
  El Sr. Gabriel Coll digué que no volia llevar importància a la manifestació, però que
havia que ser realista no era el mateix el cens de Palma que d’un altra lloc, per tant la
importància era relativa segons el nombre de persones possibles participants i les que
realment i participaren encara que fossin moltes.
  El Sr. Vidal digué que aquestes comparacions eren baixeses polítiques.
  El Batle digué que a la manifestació possiblement hi van assistir gent de tots els partits,
però el que era cert que els partits han de portar endavant el seu programa.

És sotmet a primera votació la proposta i el resultat de la mateixa és:

- Cinc (5) vots a favor, quatre (4) PAS.PSM i un (1) PSOE.
- Cinc (5) vots en contra, quatre (4) PP i un (1) UM.

És sotmet per segona vegada a votació la proposta i el resulta és:
- Cinc (5) vots a favor, quatre (4) PAS.PSM i un (1) PSOE.
- Cinc (5) vots en contra, quatre (4) PP i un (1) UM.

La proposta no queda aprovada amb el vot de qualitat del Sr.Batle

El Sr. Miguel Bernat presentar els planols de l’avantprojecte d’ampliació de les escoles
Gabriel Comes i Ribas, el mateix temps fe una breu referencia a la seva cabuda ,
instal.lacions i digué que estava prevista la seva finalització per el setembre de 2005.
  Així mateix demanà  que el disculpessin i abandonar el plenari .
El Sr. Batle digué que li hagues agradat portar aquest plenari el projecte del nou institut,
però que no estaria enllestit del tot fins més endavant, però que esperava poder-lo
inaugurà el setembre de 2005.

PRECS I PREGUNTES.-

El Sr. Antoni Vidal demanar sí  ja s’havien elaborats els pressuposts, si estava previst
consensuar-los amb els grups etc.
 El Sr. Batle digué que efectivament ja estaven casi finalitzats i que pensava seria bo
d’aprovar-los abans de final de març, que tenia previst passar una copia els grups per
poder consensuar-los, però en les eleccions s’havia endarrerit el tema.



 El Sr. Gabriel Coll abandonar el plenari, demanant disculpes però tenia altres ocupacions
urgents.
 El Sr. Miquel Ensenyat donar l’enhorabona per la instal.lació del les jardineres al passeig,
tant per l’estètica com per la seva funció.
 Respecta de la pagina web digué la manca d’actualització  produïa l’efecte contrari al
que es pretenia amb la mateixa , ja que encara estaven penjades les festes de St. Pere
d’anys abans. I donat que la pagina era una finestra oberta el món  havia de tenir el
vidres nets i una informació útil.
 Pel que feia el cementiri digué que li havien arribat queixes de la falta total de
conservació del mateix  i l’estat d’abandonament.
  El Ple de dia 31  digué ,que se’l havia convidat a llegir-se el ROF i així ho havia fet i per
això podia denunciar algunes qüestions del ple passat que no s’adaptaven a la normativa
com la moció que va ser aprovada per urgència, que no podia ser aprovada, o que a la
moció d’avui no se li dones torn de replica totes aquestes actituds a la nostre agrupació li
pareixen deplorables i antidemocràtiques, creia que també l’equip de govern hauria
d’estudiar la normativa.
 Demanar que si era possible que seguissin estudiant tots el ROF per poder aconseguir
uns plenaris més democràtics.
El Sr. Sebastià Coll digué que efectivament l’altre dia es va equivocar a l’hora de votar,
però no veia perquè insistir en aquest tema, tots som persones i ens equivocam.

El Sr. Sebastià Coll demana per la situació en que es trobava el clavegueram de les
escoles velles. També s’interessa per si Establiments havia fet corre les fronteres, ja que
hi havia un rètol que indicava el seu començament dins el d’Esporles.

El Sr. Batle digue que esperava que les jardineres es respectessin.
 Respecte de la pagina web que efectivament ja estava encomanada la feina
d’actualitzar-la, però no s’havia acabada, que no estava tan el corrent com quan el Sr.
Ensenyat era el coordinador.
 Pel que feia el rètol que s’havia assabentat i feria les gestions oportunes.
 En quant el ROF creia que havien de seguir estudiant més tots.
 Pel que feia el cementiri el Sr. Jaume Capel digué que ja havia donat les ordres
oportunes.

Un  cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les vint-i-dues i
trenta minuts, el Sr. Batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar el que s'hi ha tractat, jo la
Secretària en donc fe, i amb el seu Vist-i-Plau estenc la present Acta al lloc i la data
assenyalats a l'encapçalament.

Esporles, 26 de febrer de 2004.
 El Batle,                 La Secretària,
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